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Nuorisovaltuuston kokous 
 

Aika: 19.11.2020, 16.30 
 
Paikka: Etäkokous 
 
Jäsenten läsnäolo: 
  
 

Hakala Rasmus ☒ 

Halen Tua   ☒ 

Hamarila Viivi ☐ 

Kontiokorpi Enni ☒ 

Koskinen Eino ☒ 

Lisinen Veeti ☒ 

Majabacka Maia saapui 16.55 ☒ 

Noponen Kaarlo ☒ 

Nummila Mimosa ☒ 

Paju Petteri ☒ 

Puranen Katrina ☒ 

Sirkiä Erika ☒ 

Tammi Otto ☒ 

Toikka Iina  ☐ 

Tuominen Elsa ☒ 

 
 
Muut osallistujat 

Gustafsson Åsa         Kummivaltuutettu 
Heimo Eemil              Nuva-ohjaaja 
Sirkiä Hanna              Kummivaltuutettu 
 
 
Käsiteltävät asiat 

 
 
1  Kokouksen avaus 

Ehdotus: Puheenjohtaja avaa kokouksen. 
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Päätös 90§:      Avattiin kokous ajassa 16.33 
 
 
  

 
2  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 
 

Ehdotus:  Todetaan läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
 
 
 
Päätös 91§:     Todettiin läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus 
  

 
   

3  Pöytäkirjantarkistajien valinta 

 
 

Ehdotus: Nuorisovaltuusto valitsee keskuudestaan kaksi 
pöytäkirjantarkastajaa. 

 
  
 
 

Päätös 92§:    Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi valtuutetut Mimosa Nummila ja 
Petteri Paju. 

 
   
 
 
4  Esityslistan hyväksyminen   

 

Ehdotus: Hyväksytään esityslista.   
 
 
 
 
                   Päätös 93§:     Hyväksyttiin esityslista. 
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5  Nuorisovaltuuston paikka kaupunginvaltuustossa   

 
 

Ehdotus: Käydään läpi nuorisovaltuuston kaupunginvaltuuston paikan 
tilanne 

 
 
 
 

Käsittely:         Rasmus Hakala tiedotti nuorisovaltuuston saaneen paikan 
kaupunginvaltuustoon puhe- ja läsnäolo-oikeudella 7.12 olevasta 
kokouksesta lähtien. 

 
 
 
 

Päätös 94§:     Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi  
 
  

 
 
6  Nuorisovaltuuston pikkujoulut   

 
 

Ehdotus: Keskustellaan nuorisovaltuuston pikkujoulujen järjestämisestä 
 
 
 
 

Käsittely:         Tua Halen ehdotti, että pikkujouluja ei tule järjestää vallitsevien 
olosuhteiden takia. Eino Koskinen kannatti ehdotusta. Rasmus 
Hakala lisäsi, että tilanteen salliessa toukokuussa harkitaan 
vastaavan tapahtuman järjestämistä.  

 
 
 
 

Päätös 95§:    Päätettiin, että pikkujoulutapahtumaa ei järjestetä vallitsevan 
tilanteen vuoksi 
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7  Ilmastokysely 

 
 

Ehdotus: Keskustellaan ilmastokyselyn toteuttamisesta 
 
 
 
 

Käsittely:         Veeti Lisinen, Kaarlo Noponen sekä Otto Tammi lupautuivat     
                    tekemään kyselyä. Åsa Gustafsson kysyi tullaanko kysely  
                    toteuttamaan webropolia käyttäen. Tua Halen kertoi 
                    nuorisovaltuuston käyttäneen aiemmin Google Forms-palvelua. 
                    Åsa Gustafsson kysyy kenelle kysely on suunnattu. Rasmus 
                    kertoo kyselyn olevan suunnattu Kaarinan yläkouluihin, lukioon 
                    ja ammattikouluihin. 
 
 
 
 
Päätös 96§:   Veeti Lisinen, Otto Tammi ja Kaarlo Noponen tekevät kyselyn, joka  
                   lähetetään Kaarinan yläkoulujen, lukion ja ammattikoulujen    
                   nuorille. 
 
 
                     
      
 
 
 

8  Maksuttomat salikortit nuorille  

  

Ehdotus: Keskustellaan nuorille mahdollisesta tulevasta maksuttomasta 
salikortista 

 
 
 
 
Käsittely:          Rasmus Hakala soitti edellisen kokouksen jälkeen Kaarinan    

liikuntapäällikkö Tapio Svärdille ilmaisista salikorteista. Tapio 
Svärd sanoi aiempien samankaltaisten kokeilujen toimineen 
heikosti. Åsa Gustafsson ehdottaa nuorille ilmaisista salikorteista 
aloitteen tekemistä vapaa-ajan lautakuntaan. Eino Koskinen 
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kannatti ideaa. Veeti Lisinen kysyi maksuttoman salikorttien 
tuomisen syytä. Rasmus Hakala painotti ilmaisten 
kuntosalikorttien lisäävän nuorten liikkumisen motivaatiota ja tuo 
esille Kaarinan liikkuva koulu-suunnitelman. Veeti Lisinen ehdotti 
nuorten liikkumista edistävän työryhmän perustamista, joka 
hoitaisi myös nuorten ilmaisten salikorttien eteenpäin viemistä. 
Hanna Sirkiä kannatti työryhmän perustamista. Emil Heimo esitti, 
että nuorilta kysyttäisiin mielipidettä ilmaisista salikorteista. 
Rasmus Hakala ehdotti että nuorten liikkumista edistävä työryhmä 
toimisi jatkuvana myös ilmaisten salikorttien aloitteen tekemisen 
jälkeen. 

 
 
 
 
Päätös 97§:    Tehdään aloite ilmaisista kuntosalikorteista nuorille vapaa-ajan 

lautakuntaan, sekä jatketaan keskustelua liikuntatyöryhmän 
perustamisesta. 

 
 
 
 
 
9  Kummivaltuutettujen kuulumiset  

 
 

Ehdotus: Kuullaan kummivaltuutettujen kuulumiset 
                      
  
 
 
Käsittely:         Åsa Gustafsson kertoi kaupunginvaltuuston kokoustaneen 

16.11.2020 paikan päällä kaarina-talolla. Kokouksessa päätettiin 
0.5 prosentin noususta kunnalisveroprosenttiin. Åsa Gustafsson 
mainitsi budjettikeskustelusta, jossa muun muassa leikattiin 
kirjaston materiaalihankintoja 30 000e. Åsa Gustafsson kertoi 
Kaarinan saaneen yhden koulupsykologin lisää. Hanna Sirkiä 
painotti budjettikeskustelun hyvää tilannetta nuorille. Hanna Sirkiä 
mainitsi kuitenkin opetustuntien määrän pienestä laskusta. 
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Päätös 98§:  Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi. 
 
 
 
 

10  Nuorisotyöntekijöiden kuulumiset 

 
 

Ehdotus:          Kuullaan nuorisotyöntekijöiden kuulumiset 
 
 
 
 

Käsittely:         Eemil Heimo kertoo Kaarinan nuorisopalveluiden hakeneen   
hankerahaa etsivään nuorisotyöhön ja koulunuorisotyöhön 
koronapandemian johdosta. Eemil Heimo ilmoittaa, että 
hankeraha on myönnetty Kaarinan nuorisopalveluille etsivää 
nuorisotyötä ja koulunuorisotyötä varten. Eemil Heimo kertoo 
nuorisopalveluiden suunnittelevan hiihtolomaa ja kesää varten 
leirejä ja muita tapahtumia. Eemil Heimo pyytää 
Nuorisovaltuustolta ideoita tapahtumia varten. 

 
 
 
          

Päätös 99§:   Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi. 
 
 

 
 
11  Ilmoitusasiat 

         
 
 
 
11.1  Lautakuntien kuulumiset 
 
              

                      Ehdotus:     Kuullaan lautakuntien kuulumiset 
 
 
 
 

                     Käsittely:       Otto Tammi mainitsee, ettei kaupunginkehityslautakunnassa 
                                    noussut esille mitään nuorisovaltuustoa koskevaa. Maia Majabacka 
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                                      kertoi, että vapaa-ajan lautakunnassa käsiteltiin kulttuuripalkinnon 
                                      antamisesta. Maia Majabacka kertoi myös, että 
                                      Ympäristölautakunnassa ei ollut nuorisovaltuustoa koskevaa tietoa              
                                      Henkilöstölautakunnassa ei ollut kokousta. Sivistyslautakunnalla 
                                      ei ollut kokousta. 

 
 

                    Päätös 100§:    Nuorisovaltuusto merkitsee asiat tietoonsa saatetuiksi. 
 
 
 
 

11.2  Lounais-Suomen piiri ja nuorisovaltuustojen liitto 
 
 
              

                      Ehdotus:         Kuullaan Lounais-Suomen piirin ja nuorisovaltuustojen liiton                            
                                       kuulumiset 
 
 
 
 
                  Käsittely:          Rasmus Hakala kertoo nuorisovaltuuston liittokokouksen alkavan 
                                      20.11.2020, ja kokouksessa valittavan uuden liittohallituksen. 
 
 
 
 
                    Päätös 101§:   Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi. 
 
 
 
 
 

12  Muut asiat 

Ehdotus: Nuorisovaltuusto merkitsee muut asiat tietoonsa saatetuksi 
 
 
 
 

Käsittely:         Rasmus Hakala mainitsee kuntavaalien olevan 18.4 sunnuntaina. 
Rasmus Hakalan mielestä nuorisovaltuuston vaalit tulisi järjestää 
tämän päivän lähellä. Rasmus Hakala ottaa esille evaali-palvelun, 
jota on käytetty Vaasan nuorisovaltuuston vaaleissa. Eino 
Koskinen kannattaa evaalien järjestämistä, ja pitää sen olevan 
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hyvä tapa tavoittaa kaarinalaisia nuoria. Hanna Sirkiä kertoo, että 
vaaleja ei voida järjestää fyysisenä juuri kunnallisvaalien jälkeen, 
sillä 8-luokkalaisten tet-viikko on seuraavalla viikolla. Hanna Sirkiä 
miettii, onnistuuko tulosten saaminen hyvin evaalien kautta. Elsa 
Tuominen ehdottaa, että fyysinen äänestäminen tulisi tehdä 
kirjastoissa Kaarinan ulkopuolella opiskelevien äänestämisen 
helpottamiseksi. Hanna Sirkiä pohtii evaalien johtavan 
mahdollisesti äänestysprosentin laskemiseen. Eino Koskinen 
kannattaa ja pohtii että harrastusten ja muiden menojen takia 
koululla olisi helpompi äänestää. Maia Majabacka esittää, että 
myös ulkopaikkakunnilla opiskelevat Kaarinalaiset tavotettaisiin 
kirjeiden avulla. Rasmus Hakala kannattaa. 

 
 
 
 

Päätös 102§:  Nuorisovaltuusto jatkaa keskustelua huhtikuun äänestyksen 
toteuttamisesta  

 
 

 
                                         Kokous päätettiin ajassa 18.01 

  


